
Mariola Garvlorvska
Radna Rady lv{iasta
Wloclawek

Wloclawek i 1.08.1018

Pan
Marek Wojtkowski
Prezydent Miasta Wloclawek

Zwracam sig z uprzejmQ proSb4 w imieniu mieszkafic6w

Wloclawka o usunigcie,,zielska" z jezdni i chodnika mostu imienia

Rydza Smiglego. Niedopuszczalne.iest, aby w takim miejscu

znaj dorvaly sig chwasty.

Uprzejmie proszg Pana Prezydenta o pomoc w tej sprawie.

Z powa2aniem

4iar>{o--


